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Name: Peter Larson 

Nationality: USA 

Current Address: Aizu-Wakamatsu, Fukushima 

People of Fukushima! Do not give up hope. You have worked hard for you home, and you have 

toiled to return this land to the way it was. The road ahead is difficult. It will take time for the legacy 

of the disaster to pass, and for things to return to the way they were. But I know that it is not futile. 

The world will watch Fukushima as it recovers as a symbol of progress. In the future Fukushima 

will be known not just for its history and traditions, but for the strength its people showed in 

recovery.  

 

福島の人たち！望みを捨てないで。故郷のために頑張っています。元のような土地になる

ようにせっせと頑張っています。先行きは厳しいです。元通りになるには時間がかかるで

しょう。しかし無駄ではないことを私は知っています。世界は福島が進歩の象徴として復

興しているのを見てます。将来福島はその歴史や伝統だけでなく、復興で見せた人々の強

さのために知られるようになるでしょう。 

 

福岛的朋友们，请你们一定要坚持下去，为了故乡的重建而努力加油！我知道大家为了恢复

福岛往日的生机而默默地耕耘着，复兴之路的确漫长，时而充满荆棘，但是我相信大家的努

力一定会得到回报！福岛的复兴进程更是全世界瞩目的焦点！有朝一日，福岛的复兴一定可

以和当地的历史传统一起为世人所津津乐道！ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 


